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• Zateplení a opravy fasád
• Provádění jádrových omítek a štukových fasád
• Rekonstrukce bytových jader a rodinných domů
• Výměna střešní krytiny včetně poškozených krovů
• Oprava komínů
• Dodávka klempířských prvků

SLUŽBY
• Dodávka zámečnických konstrukcí
• Provádění fasádního systému KZS
• Provádění jádrového omítání
• Provádění jemných štukových omítek
• Provádění systému ZOOS

KOMPLEXNÍ ZATEPLENÍ 
A OPRAVY FASÁD

Společnost Galimax s.r.o. se na trhu zateplení a fasád 
pohybuje od roku 2010. Své bohaté zkušenosti už uplatnila 
na řadě soukromých i komerčních objektů. Podle majitele 
společnosti Davida Müllera dokáže společnost zajistit 
veškeré stavební práce související s realizací fasády.

• Co vše obnáší realizace fasády  
a s tím spojené činnosti?
Samotná realizace fasád je pro nás 
stěžejní činnost. S tím samozřejmě 
souvisí i další práce, které na fasá-
du úzce navazují. Jedná se  
o klempířské a zámečnické práce, 
zednické práce, elektrické rozvody, 
hromosvody, podbití střech nebo 
třeba i výměna oken, popřípadě 
oprava či stavba střech.

• Vyjmenoval jste mnoho činností,  
jak velký tým toto vše zajišťuje?
Základní tým tvoří deset lidí včet-
ně mistrů. Kromě zaměstnanců si 
najímáme mnoho subdodavatelů, 
kteří pracují na IČO. Spolupracuje-
me pouze s prověřenými lidmi, kteří 
nám pomáhají již dlouhá léta, a my 
víme, že se na ně můžeme stopro-
centně spolehnout.

• Jaká byla vaše podnikatelská 
cesta?
To je trochu složitější. Kdysi jsem 
začínal sám. Když jsem se vše 
dobře naučil, založil jsem s kolegou 
firmu, se kterou jsme pracovali pro 
velké firmy, ale ty měly potíže s pla-
cením, tak jsme spolupráci ukončili. 
Poté jsem založil s jiným kolegou 
stávající společnost. Začátky byly 
obtížné, protože jsme mysleli, že 
můžeme přes den pracovat na 
stavbách a po nocích se věnovat 
administrativě, ale to není dlouho-
době udržitelné. Proto jsme trochu 
zvolnili, najali jsme mistry a změnili 
jsme strukturu. To se nám osvěd-
čilo.

• Pohybujete se osobně ještě 
na stavbách, nebo se věnujete 
zmíněné administrativě?
Jsem sice jednatel, ale stavařina je 
mi tak blízká, že na stavbách trávím 
opravdu hodně času. Vím, že takto 
strávený čas znamená dobře odve-
denou práci k obrazu svému. Raději 
vše zkontroluji a prověřím, abych 
za naši práci mohl s čistým srdcem 
ručit a odevzdávali jsme jen kvalitní 
fasády.

• Co byste doporučil stavebníkům, 
kteří se chystají zateplovat?
Nejprve bych rád zmínil nejpoužíva-
nější fasádní systémy, kterými jsou 
buď polystyren, nebo izolační vata. 
Rozhodně bych doporučil držet se 
kompletního zateplovacího řešení 
a neskládat jej z různých materiálů 
podle toho, který je zrovna nejlev-
nější. Nikdy se to nevyplatí. Taková 
fasáda se vždy musí následně opra-
vovat a ve finále to stojí stavebníka 
více, než kdyby investoval do kvalitní 
a jednotné izolace hned na začátku. 
Takovýchto fasád jsme opravovali již 
mnoho, takže mluvím ze zkušenosti.

• Proč bychom vlastně měli 
zateplovat?
Kvalitně provedené zateplení zabrá-
ní tepelných ztrátám a vždy zajistí 
úsporu za vytápění, v létě se na-
opak stavba tolik neohřívá, nemusí-
te tedy využívat chlazení klimatizací, 
pokud ji máte k dispozici. Navíc 
v dnešní době velmi vysokých cen 
energií je to skutečně dobrá inves-
tice.

• Realizace fasády není levná 
záležitost, dokážete klientům 
poradit s financováním?
Spolupracujeme s celou řadou 
dodavatelů, kteří se zabývají nejen 
samotným financováním, ale také 
umí změřit energetickou náročnost 
domu a vytvořit energetické štítky. 
Dokáží také zařídit dotaci Zelená 
úsporám. My toto vše nabízíme jako 
balíček, pokud o to má klient zájem.

• Dá se revitalizovat i starší fasáda?
Specializujeme se právě i na revita-
lizaci fasád s důrazem na komplexní 
péči a obnovu. Celý proces zahrnuje 
očištění, aplikaci antibakteriálních 
prostředků, vyspravení degrado-
vaných částí a finální probarvené 
nátěry. Tato pečlivá a systematická 
činnost dokáže fasádě vrátit nový 
život a celkově ji omladit.

• Na co byste se chtěli v budoucnu 
zaměřit?
Naším hlavním cílem je nyní hledat 
nové mladé řemeslníky, kteří se 
nebojí tvrdé práce. Pokud je někdo 
šikovný a neobává se dřiny, dokáže 
si v tomto oboru vydělat moc pěkné 
peníze. •


